
 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 13. oktober 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 9 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brigitte Klintskov Jerkel (KF). 

Spørgsmål nr. 9: 

”Kan ministeren oplyse, hvor mange af landets 98 kommuner, der har indført gen-

nemsnitsmodellen som honoreringsmodel af plejefamilier?” 

Svar: 

Jeg henviser til min tidligere besvarelse til Social- og Indenrigsudvalget af 17. juni, 

hvor det fremgår, at jeg ikke er bekendt med nogen aktuel oversigt over kommunernes 

valg af aflønningsmodel for deres plejefamilier men henviser til KL’s undersøgelse 
afkommunernes honorering af plejefamilier fra 2019. 

 

Med venlig hilsen 

Astrid Krag 

 

 

Bilag: 

Bilag 1 - SOU alm. del svar på spm. 547 m. bilag  

 

Sagsnr. 

2020 - 9994 

 

Doknr. 

328349 

 

Dato 

09-11-2020 

Social- og Indenrigsudvalget 2020-21
SOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 9 
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